



TEXERIA 72202, NAGOLD

Bauherr Client

Stiftung der LDT Nagold, Köln

Architektur Architecture

Michaela Kranz, Nagold; M3 Raumsysteme, Nagold

Realisierungsdatum Year of realisation

2022

Produkte Products

Häfele Loox 5, Häfele Connect Mesh, Nimbus Q Four IN, Nimbus Q Four TT, Nimbus Q Four TT Track, Nimbus Lighting Pad R, Nimbus Lighting Pad Lounge, Rossoacoustic PAD System

Einsatzbereiche Fields of use

Gastronomie, Bildung, Arbeiten, Entspannen

Fotos Photos

Nimbus Group / Roland Troll

Kurzbeschreibung / Konzept

Short description / Conception

Die „Texeria“ ist das neue Herz der Modeakademie in Nagold und lädt zum Essen, Trinken, Studieren, Arbeiten, Genießen und Feiern ein. Das Interieur hat Gestalterin Michaela Kranz zusammen mit Studierenden der LDT und Akademieleiterin Bettina Grüninger entwickelt. Als Teil der Häfele Unternehmensgruppe übernahm Nimbus die Lichtplanung und entwickelte ein Konzept. Für die Studierenden ist es ein gebautes Lehrstück in Sachen Lichtplanung für Modeläden oder -inszenierungen.

The „Texeria“ is the new centrepiece of Nagold's fashion academy, providing an inviting environment for eating, drinking, studying, working and having fun. The designer Michaela Kranz developed the interior together with students at the LDT and the head of the academy Bettina Grüninger. As part of the Häfele Group, Nimbus took charge of lighting design and developed a concept, which now serves the students as a built-in lesson in lighting design for fashion shops and presentations.



nimbus group

nimbus^x rosso^x

Nimbus Group Gmbh Sieglestraße 41 70469 Stuttgart/Germany
T + 49 7 11/63 30 14-0 F + 49 7 11/63 30 14-14
info@nimbus-group.com www.nimbus-group.com